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Propaganda očkování opět v plném proudu: Korona,
chřipka – jehla do každé paže

infokuryr.cz/n/2023/11/22/propaganda-ockovani-opet-v-plnem-proudu-korona-chripka-jehla-do-kazde-paze

Ochota očkovat v Německu je příliš nízká – to by se mělo změnit
strašením a očkovací propagandou. „Chřipka levé paže, pravá
ruka Corona,“ zněl návrh generálního ředitele Národní asociace
lékařů statutárního zdravotního pojištění. Očkování nebo
přeočkování doporučují i   další „odborníci“. Je však pochybné, že
se občané nechají znovu strčit do jehly.

Podzim je chladné období – každý rok. Během tzv. korona pandemie
se velká část občanů podrobila přehnaným „ochranným opatřením“ a
dobrovolně si nechala aplikovat sotva otestované vakcíny. Letos se zdá
být cílem jeho nové vydání. Nakažených přibývá, ale ochota očkovat
nikoliv. Nyní jsou zde opět připomenutí a varování . První kliniky znovu
zavedly požadavek na roušky a volají po očkování – lékaři a zástupci
klinik vyzývají členy rizikových skupin, aby se nechali očkovat nejen
proti Coroně, ale ideálně i proti chřipce.

„Máme velmi nízkou poptávku po očkování,“ vysvětlil pro „Welt“
Andreas Gassen, generální ředitel Národní asociace lékařů
statutárního zdravotního pojištění. Vzhledem k obrovskému tlaku
veřejnosti v minulosti na očkování proti Coroně je mnoho lidí
očkováním pochopitelně unaveno. “To je ale problematické pro rizikové
skupiny,” varoval Gassen. Aby se „chránili“ – včetně proti chřipce, měli
by dodržovat doporučení k očkování. „Koronu a chřipku by se
nemělo brát na lehkou váhu, zvláště ve vrcholných vlnách infekce,
jako je v tuto chvíli,“ varoval Gassen a doporučil kombinované
očkování: „Chřipka levá paže, pravá paže Corona“.
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Předseda německé asociace praktických lékařů Markus Beier s
doporučením souhlasil: „Vždy je důležité zdůrazňovat: Korona může
být bez vhodné ochrany očkováním stále závažným onemocněním pro
zvláště zranitelné skupiny.“ To platí i pro chřipku. “Ví se, že v obzvláště
těžké chřipkové sezóně zemřou na tuto nemoc desítky tisíc lidí.”

Pro očkování rizikových skupin se vyslovila i Německá nemocniční
společnost (DKG). „Je to nejlepší ochrana před vaší vlastní vážnou
nemocí a před přetížením nemocnic,“ řekl předseda představenstva
DKG Gerald Gaß. Situace na klinikách je v současné době
stabilizovaná. “Počet pacientů s koronou je na nízké úrovni, i když
kliniky hlásí se začátkem chladného období opět více případů.” Každý,
kdo se dnes nakazí, většinou zůstává doma a léčí
příznaky. „Stacionární léčba je nutná jen v naprosto výjimečných
případech,“ říká Gaß.

Požadavek masky a omezení návštěv na klinikách

Nicméně první kliniky, jako je Univerzitní nemocnice v Tübingenu a
Univerzitní nemocnice v Marburgu, znovu zavedly požadavek na
masky pro návštěvníky, ambulantní pacienty a zaměstnance v přímém
kontaktu s pacienty. Kromě toho byly omezeny možnosti návštěv, což
znamená, že každý pacient může vidět pouze jednu osobu na jednu
hodinu denně.

Pro Hendrika Streecka, ředitele Institutu pro virologii Univerzitní
nemocnice v Bonnu, jsou omezení přehnaná . Požadavek krátkodobé
masky pro rizikové oblasti, jako je onkologické oddělení, by mohl mít
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smysl. “Je však sporné, zda by měl být požadavek na masku zaveden
plošně pro celou kliniku.”

Za nevhodné považuje i omezení návštěvních příležitostí. „Lidé
dostávají vážné diagnózy, mají strach a potřebují kontakt s
příbuznými. To, že by už nemělo být možné, aby sestra přišla ráno a
syn odpoledne, není přiměřené,“ vysvětlil Streeck. Nemocnice by
neměly opomíjet psychologické aspekty. “Už nejde jen o prevenci
každé infekce, ale o lidskou důstojnost.”

Stálá očkovací komise (Stiko) doporučuje přeočkování proti Covidu a
chřipce osobám starším 60 let a těm, kteří jsou zvláště ohroženi
předchozími onemocněními. Posilovač se také doporučuje pro
obyvatele pečovatelských domů a zdravotnické pracovníky. Spolkový
ministr zdravotnictví Karl Lauterbach již vyjádřil rozhořčení nad tím, že
tato doporučení ohledně očkování již nejsou dodržována, a také
kritizoval nedostatečnou ochotu očkovat. Samozřejmě také
doporučuje kombinované očkování, i když studie ukázaly, že to
zvyšuje riziko nežádoucích účinků – například společné očkování
proti Covid-19 a chřipce by mohlo zvýšit riziko mrtvice. Zároveň
bylo opakovaně zdokumentováno, že tzv. vakcíny proti Coroně mají
tendenci zvyšovat riziko onemocnění – zejména u nových variant .

Kdo stále vyzývá lidi k očkování, plně si uvědomuje někdy život
ohrožující vedlejší účinky očkování a jeho nedostatečnou účinnost,
těžko může jednat v zájmu občanů. Zdá se, že zájmy farmaceutického
průmyslu podkopaly jakoukoli ochranu zdraví.
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